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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους Υπουργούς: 1. Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

2. Εσωτερικών 

 

Θέμα: Ισορροπία οικοσυστήματος λίμνης Παμβώτιδας 

Ο εκσυγχρονισμός των αρδευτικών δικτύων του λεκανοπεδίου Ιωαννίνων, έργο σημαντικό 
για τον πρωτογενή τομέα του Νομού Ιωαννίνων, είχε ενταχθεί στο Γ’ ΚΠΣ, λειτούργησε 
δοκιμαστικά το 2014 και τέθηκε σε κανονική λειτουργία το 2015. Το αρδευτικό δίκτυο είναι 
υπόγειο, σωληνωτό και λειτουργεί υπό πίεση. 

Το έργο όμως συνδέεται με την περιβαλλοντική προστασία και την ορθή χρήση των υδάτων 
της Παμβώτιδας, καθώς τα αντλούμενα ύδατα με σκοπό την άρδευση, επιβαρύνουν 
ουσιαστικά το υδατικό ισοζύγιο της λίμνης και ταπεινώνουν σημαντικά τη στάθμη των 
υδάτων της κατά την θερινή περίοδο. 

Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί: 

1. Ποια είναι η ετήσια κατανάλωση ενέργειας από τα τρία αντλιοστάσια του αρδευτικού 
έργου του λεκανοπεδίου Ιωαννίνων; 

2. Ποια είναι η ετήσια αντλούμενη ποσότητα υδάτων από τη λίμνη Παμβώτιδα για άρδευση 
και ποια περίοδο αφορά; 

3. Ποια είναι η άποψη του Υπουργείου Περιβάλλοντος για την ισορροπία του 
οικοσυστήματος της λίμνης Παμβώτιδας, σε σχέση με την αντλούμενη ποσότητα υδάτων 
κατά τις θερινές περιόδους; 

4. Έχει προσδιοριστεί το περιβαλλοντικό κόστος που προκαλεί στη λίμνη Παμβώτιδα η 
συνεχής απόληψη νερού παρά το ελλειμματικό της ισοζύγιο; Προτίθενται τα δύο 
συναρμόδια για τη διαχείριση των υδάτων Υπουργεία να εξετάσουν εναλλακτικές λύσεις 
για τον εμπλουτισμό και αναζωογόνηση της λίμνης;  

Σχετική Ερώτηση είχα καταθέσει και στο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης το οποίο, με το υπ’ 
αρ. πρωτ.: 1771/366882/15.01.2022 έγγραφό του, παραπέμπει στα Υπουργεία 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας και Εσωτερικών, για απαντήσεις στα προαναφερόμενα θέματα. 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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